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П Р О Т О К О Л 

 

№ 01-КДП/22.01.2025 г. 
 

 

Днес, 22.01.2025 г. от 13:30 ч. в Централния офис на КИИП се проведе заседание на 

Комисията по дисциплинарно производство (КДП). 

Съставът на Комисията, избрана с решение на ОС на КИИП от 22-23 април 2023 г. и от 30-31 

март 2024 г. и в съответствие с чл. 25, ал. 1 от ЗКАИИП е следният: 

Председател:  инж. Серафим Александров 

Членове:   инж. Ася Божинова-Хаапанен 

    инж. Атанас Пунев 

    инж. Пламен Попов  

    инж. Емил Тошев        

    инж. Асен Попадийски 

    инж. Стоянка Иванова 

Технически секретар: инж. Маринела Цветкова 

В заседанието взеха участие 5 от общо 7 членове на КДП. Отсъстваха инж. Атанас Пунев и 

инж. Емил Тошев. 

Присъства и адв. Ботова – юридически консултант на КИИП.  

По време на заседанието се направи аудио запис със съгласието на всички членове на КДП. 

Предложеният дневен ред е: 

1. Разглеждане сигнал вх. № КИИП-КДП-044/22.11.2024 г. от Софийска Районна  Прокура-

тура; 

2. Разглеждане писмо вх. № КИИП-КДП- 046/02.12.2024 г. от инж. Проданов;  

3. Приемане график за провеждане на заседанията на КДП през 2025 г. 

4. Разни. 

Гласували:   „ЗА” – 5 

            „ПРОТИВ” – 0 

  „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ” – 0 

Решение: КДП приема дневния ред.  

По т. 1 от дневния ред: Разглеждане сигнал вх. № КИИП-КДП-044/22.11.2024 г. от 

Софийска Районна  Прокуратура.  

Софийска Районна Прокуратура (СРП) сигнализира КДП, че инж. Десислав Радостинов 

Мераков, член на КИИП с рег. № 10111 е подписал Акт 14 за приемане на конструкцията на 

„Жилищна сграда с подземен гараж“ в поземлен имот с идентификатор 68134.1007.2470, 

УПИ ХV-202, кв. 47, м. „Кръстова вода“, Район „Триадица“, Столична община. С подписа си 

инж. Мераков, в качеството си на проектант-конструктор, е удостоверил, че не са 

констатирани недостатъци по конструкцията и конструктивните елементи са изпълнени в 

съответствие с одобрените проекти. 

СРП е възложила изготвяне на строително-техническа експертиза като от заключението на 

вещото лице се установява, че в хода на изпълнение на строежите: „Жилищна сграда с 

подземен гараж“ в поземлен имот с идентификатор 68134.1007.2470, УПИ ХV-202, кв. 47, м. 



2 
 

„Кръстова вода“, Район „Триадица“, Столична община и „Жилищна сграда с подземен гараж“ 

в поземлен имот с идентификатор 68134.1007.2471, УПИ ХV-202, кв. 47, м. „Кръстова вода“, 

Район „Триадица“, Столична община са нарушени правилата на свързаното застрояване като 

не са изградени „калканни стени“, а вместо това е изградена една обща стена. 

СРП сезира КДП да предприеме действия за образуване на дисциплинарно производство 

срещу инж. Десислав Мераков, за което да бъде уведомена. 

Инж. Александров даде думата на адв. Ботова. 

Адв. Ботова разясни, че ако КДП реши да предприеме действия срещу инж. Мераков, не може 

да използва експертизата на вещото лице, а трябва да назначи собствена проверка. Тя обясни, 

че СРП не е приключила производството с акт. 

Инж. Попов, извън обсъждания въпрос, засегна темата, че е имало вещи лица, които не са 

притежавали проектантска правоспособност. Дали е редно лице без проектантска 

правоспособност да дава оценка на проект, изготвен от проектант с ППП. Крайно време е, 

ако това не е променено, КИИП да поиска промяна в тази насока. 

По конкретния казус инж. Попов предложи, с цел приемане на компетентно и обосновано 

решение, КДП да покани и изслуша инж. Мераков на следващото заседание на Комисията.   

Инж. Попадийски, инж. Иванова, инж. Божинова подкрепиха изцяло  инж. Попов. 

Премина се към гласуване предложението на инж. Попов:  

Гласували:    „ЗА” – 5 

  „ПРОТИВ” – 0 

  „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ” – 0 

Решение: КДП приема на следващото заседание на Комисията да се покани инж. 

Десислав Радостинов Мераков да даде обяснение и приложи доказателства относно 

казуса, повдигнат от Софийска Районна Прокуратура. 

По т. 2 от дневния ред: Разглеждане писмо вх. № КИИП-КДП- 046/02.12.2024 г. от инж. 

Проданов.  

В писмото си  инж. Проданов твърди, че по време на заседание на УС инж. Гергов е призовал 

УС да гласува отказ на инж. Анна Чукова за вписването й в регистъра на КИИП за ОПП, с 

което е нарушил чл. 3.3., т. 1 от Устава на КИИП. 

Инж. Анна Чукова притежава диплома за висше образование от ВТУ „Тодор Каблешков“, 

ОКС „магистър“ с продължителност на обучение 1,5 години, специалност „Транспортно 

строителство“, изучавани 13 дисциплини. Притежава и диплома за висше образование, ОКС 

„магистър“, специалност „Геодезия“ от УАСГ – 6 години на обучение. 

Инж. Попадийски, като член на Комисията по регистрите, обясни, че геодезистите не 

изучават основополагащи предмети като съпротивление на материалите, строителни 

материали, стоманобетон и др., които са необходими при транспортната проектиране. Според 

него на инж. Чукова не би трябвало да се даде ОПП в секция ТСТС. Проблемът е, че 

Геодезията и Транспортното строителство са в едно техническо направление и 

университетите използват това и обявяват „къси магистърски програми“. 

Инж. Александров и инж. Попов подкрепиха изказването на инж. Попадийски. 

Инж. Александров подчерта, че противоречията произтичат от ЗКАИИП, който трябва да се 

промени. 

Във връзка с твърдението на инж. Проданов, че инж. Гергов е нарушил чл. 3.3., т. 1 от Устава 

на КИИП, който гласи: „Членът на КИИП е длъжен да спазва ЗКАИИП, Устава, 
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Професионалния кодекс и всички нормативни актове, свързани с дейността на КИИП“, адв. 

Ботова поясни, че не вижда извършено нарушение от страна на инж. Гергов. Гласувайки в 

УС, той е в качеството си на член на УС. Всички членове на УС са с равни права. По никакъв 

начин той не е висшестоящ по отношение на останалите членове. Те не са в подчинена 

позиция на инж. Гергов. Като Председател на УС на КИИП няма повече права, а има вменени 

отговорности. Няма причинно-следствена връзка между това, което е казал на заседанието и 

това, което се е случило в резултат на неговото изказване. 

Членовете на КДП поискаха да чуят частта от записа по време на заседанието на УС. 

Поради възникнал технически проблем прослушването на записа се отлежи за следващото 

заседание на КДП, когато ще се приеме и окончателно решение по казуса.  

По т. 3 от дневния ред: Приемане график за провеждане на заседанията на КДП през 2025г. 

Членовете на КДП единодушно приеха заседанията през 2025 г. да се провеждат в 

четвъртъците в седмиците преди заседанието на УС, с изключение на м. май – на 21-ви 

(сряда) и м. юли – на  10-ти (четвъртък) от 13:30 часа. 

Поради изчерпване на дневния ред инж. Александров закри заседанието в 14:35 ч. 

 

 

 /п/ 

……………………………….. 

инж. Серафим Александров 

 /п/ 

………………………………. 

инж. Ася Божинова-Хаапанен  

 

/п/ 

............................................... 

инж. Пламен Попов  

 

 

 /п/ 

………………………………      

инж. Стоянка Иванова 

 

 

 /п/ 

……………………………… 

инж. Асен Попадийски       Протоколирал: /п/ 

          инж. М. Цветкова 


